

WARNING: This product can expose you to chemicals including Acrylonitrile, Antimony oxide (Antimony trioxide), Lead and Lead Compounds, Dichloromethane (Methylene chloride), which are known to the state of California to cause cancer, and Bisphenol-A (BPA) and Arsenic (inorganic oxides), which is known to the State of California to cause birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov



.....

WARNUNG: Dieses Produkt kann Chemikalien wie Acrylnitril, Antimonoxid (Antimontrioxid), Blei und Bleiverbindungen, Dichlormethan (Methylenchlorid), die im Bundesstaat Kalifornien als krebserregend bekannt sind, sowie Bisphenol-A (BPA) und Arsen (anorganische Oxide), das dem Staat Kalifornien bekannt ist, um Geburtsfehler oder andere reproduktive Schäden zu verursachen. Weitere Informationen finden Sie unter www.P65Warnings.ca.gov